I.C.J. ‘ Communiqud No. 61/6

(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court
of Justice ig communicated to the Press:

In the case concerning the Barcelona Traction, Light and Power Company
Linited (Belgium V. Spain}, the Agent for the Belgian Government has
informed the Court that his Govermnment is nct going on with the
proceedings.

The Spanish Govermment, to whom this notice of discontinuanee was
transmitted by the Registry, has stated that it raises no obvjection. In
these circumstances the Court today made an Order removing the case from

the List.

The Hague, 10 April 1961

C.1.J. Communigué n°® 61/6
(non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale
de Justice sont mis & la disposition de la presse :

En l'affdire de la Barcelona Traction, Light and Power Company Limited
(Belgique c. Espagne), 1l'Agent du Gouvernement belge o fait savoir & la
Cour que son Gouvernement renongait & poursuivre la procédure.

Avisé de ce désistement par le Greffe, le (ouvernement espagnol &
déclaré qu'il n'y faisait pas oppeosition. Dans ces conditions, la Cour a
rendu aujourdthui une ordonnance prescrivant la radiation de cette affaire

sur le réle.

La Haye, le 10 avril 1961






